

國際商務研究

INTERNATIONAL BUSINESS RESEARCH

CSSCI扩展版来源期刊

全国中文核心期刊

RCCSE中国核心学术期刊

中国人文社会科学扩展期刊

目次

国际经贸

- ◆ 后疫情时代的全球贸易治理与中国的战略选择 钱学锋 裴 婷 (1)
- ◆ 投入数字化与制造业全球价值链攀升：基于世界投入产出数据的全球检验
..... 项松林 田容至 (13)

专栏 (主持人：沈国兵)

- ◆ 贸易协定如何影响贸易增长方式 施炳展 吴金霞 (27)
- ◆ 产品要素禀赋与中国拓展行业产品出口多元化 沈国兵 沈彬朝 (42)

国际经济法

- ◆ 《巴黎协定》框架下全球气候治理机制及前景展望 高 凜 (54)
- ◆ 投资仲裁员行为准则探析 刘嫡琬 (63)
- ◆ 串通招投标行为的反垄断法规制路径：域外国家的比较与借鉴
..... 苏丽芳 (72)

数字经济与贸易

- ◆ DEPA 规则比较及中国加入路径分析 文 洋 王 霞 (80)

自贸区研究

- ◆ 自贸区片区对城市经济的作用评估：基于地级市层面的多期双重差分法研究
..... 贾彩彦 华怡然 (94)

Contents

International Business

The Global Trading Governance and Strategy Selection of China in Post-epidemic Era
..... QIAN Xuefeng, PEI Ting (1)

Input Digitization and Climbing Global Value Chain in Manufacturing: A Global Test Based
on World Input-output Data XIANG Songlin, TIAN Rongzhi (13)

Special Issue (hosted by SHEN Guobing)

How Trade Agreements Affect the Patterns of Trade Growth
..... SHI Bingzhan, WU Jinxia (27)

Product Factor Endowment and Export Diversification of China's Expanding Industrial Products
..... SHEN Guobing, SHEN Binchao (42)

International Economic Law

Global Climate Governance Mechanism and Prospects under the Framework of the Paris
Agreement GAO Lin (54)

Exploration and Analysis on the Code of Conduct for Investment Arbitrators
..... LIU Diwan (63)

Regulation Path of Anti-monopoly Law on Collusion in Bidding: Comparison and Reference
of Countries SU Lifang (72)

Digital Economy and Trade

A Comparison of DEPA Rules and Analysis of China's Accession Path
..... WEN Yang, WANG Xia (80)

FTA & FTZ

Evaluation of the Effect of Free Trade Zones on Urban Economy: Based on Differences-in-differences
Method at Prefecture-level Cities..... JIA Caiyan, HUA Yiran (94)

INTERNATIONAL BUSINESS RESEARCH

Bimonthly, Published Since 1980

Serial No. 6, 2022, Vol. 43, Total No. 248

Competent Authority: Shanghai Municipal Commission of Education

Sponsor: Shanghai University of International Business and Economics

Editor & Publisher: Editorial Department of International Business Research

Address: 620 Gubei Road, Shanghai, China (200336)

Tel: 021-52067319 Fax: 021-52067212 Email: ibrjournal@126.com